
Dobrý den, 

 

ráda bych jménem našeho sboru poděkovala KSH Pardubického kraje a OSH Svitavy za to, že 

umožnili našim členům zúčastnit se divadelního představení Hoří, má panenko v Pardubicích. 

Dle ohlasů se tato kulturní akce povedla a představení se všem zúčastněným líbilo. Velmi 

pozitivně naši členové hodnotili skutečnost, že si vedení ( ať už KSH či OSH) vzpomnělo, 

cituji: "i na obyčejné vesnické hasiče"! Zároveň děkujeme panu Souralovi, starostovi OSH a 

panu Šimonovi z SDH Telecí za pomoc při dopravě našich členů do Pardubic. Pokud by se v 

budoucnu podobná akce opět konala, bude z řad našich členů jistě zájem, i za cenu finanční 

spoluúčasti SDH. 

 

Ještě jednou moc děkujeme. 

 

S pozdravem. 

Lenka Tomášková 

 


